
Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokół nr XXXVI/21  

XXXVI sesja RM w dniu 26 listopada 2021 r.  

Obrady rozpoczęto 26 listopada 2021 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:06 tego samego 

dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 10 Radnych. 

Obecni: 

1. Andrzej Bąbka  

2. Grażyna Bieniek 

3. Dariusz Chojnacki 

4. Bartłomiej Czaki 

5. Mariusz Damrat 

6. Agnieszka Dorawa 

7. Adam Michalak 

8. Szymon Raczyński 

9. Tomasz Rudny 

10. Marzanna Szewczyk 

Nieobecni, usprawiedliwieni Radni: Justyna Gapska, Beata Kołota, Alicja Żaguń, Tomasz 

Pacek oraz Tadeusz Szczepański.   

Lista obecności Radnych stanowi – zał. nr 1 

Lista zaproszonych gości stanowi – zał. nr 2.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do zaproponowanego porządku obrad 

XXXVI sesji RM ?  

Radni nie wnieśli.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem porządku obrad 



Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Adam Michalak, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Marzanna 

Szewczyk 

NIEOBECNI (5) 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Tomasz Pacek, Tadeusz Szczepański, Alicja Żaguń. 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (zał. 3).  

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2021 rok. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały wraz z naniesionymi 

porpawkami.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wice Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Solec Kujawski na 2021 rok.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Adam Michalak, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Marzanna 

Szewczyk 

NIEOBECNI (5) 



Justyna Gapska, Beata Kołota, Tomasz Pacek, Tadeusz Szczepański, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XXXVI/272/21 stanowi załącznik nr 4. 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2021 – 2024. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

D. Chojnacki – Wice Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec Kujawski na lata 2021 – 2024.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Adam Michalak, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Marzanna 

Szewczyk 

NIEOBECNI (5) 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Tomasz Pacek, Tadeusz Szczepański, Alicja Żaguń. 

Uchwała Nr XXXVI/273/21 stanowi załącznik nr 5. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  



Radni nie wnieśli. 

D. Chojnacki – Wice Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Marzanna Szewczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Adam Michalak 

NIEOBECNI (5) 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Tomasz Pacek, Tadeusz Szczepański, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XXXVI/274/21 stanowi załącznik nr 6. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej jako 

podstawa obliczania podatku rolnego. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

D. Chojnacki – Wice Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej 

ceny skupu żyta, przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 



Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Adam Michalak, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Marzanna 

Szewczyk 

NIEOBECNI (5) 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Tomasz Pacek, Tadeusz Szczepański, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XXXVI/275/21 stanowi załącznik nr 7. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wice Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek 

podatku od środków transportowych.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Adam Michalak, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Marzanna 

Szewczyk 

NIEOBECNI (5) 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Tomasz Pacek, Tadeusz Szczepański, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XXXVI/276/21 stanowi załącznik nr 8. 



8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diet dla radnych i przewodniczących organów 

wykonawczych jednostek pomocniczych. 

 

M. Szalewska – Radca Prawny – przedstawiła ww. projekt uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wice Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diet dla 

radnych i przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Adam Michalak, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Marzanna 

Szewczyk 

NIEOBECNI (5) 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Tomasz Pacek, Tadeusz Szczepański, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XXXVI/277/21 stanowi załącznik nr 9. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Solca 

Kujawskiego. 

M. Szalewska – Radca Prawny – przedstawiła ww. projekt uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wice Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia dla Burmistrza Solca Kujawskiego.  



B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Adam Michalak, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Marzanna 

Szewczyk. 

NIEOBECNI (5) 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Tomasz Pacek, Tadeusz Szczepański, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XXXVI/278/21 stanowi załącznik nr 10. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Solec Kujawski. 

M. Szalewska – Radca Prawny – przedstawiła ww. projekt uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radny Adam Michalak – podziękował Pani Skarbnik za to, jak prowadzi budżet Gminy. 

Zwrócił się z pytaniem do Burmistrza czy jest ktoś z pracowników urzędu przygotowywany 

do objęcia funkcji Skarbnika, który w przyszłości będzie mógł zastąpić Panią Alinę 

Kowalską, jeśli ta zdecyduje się odejść na emeryturę.  

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – odpowiedziała, że przygotowywane są młode 

kadry pracowników na wszystkie te stanowiska gdzie potencjalnie może nastąpić odejście na 

emeryturę pracowników. Młodzi pracownicy pod okiem doświadczonych pracowników są 

przyuczani.     

 

D. Chojnacki – Wice Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie odwołania 

Skarbnika Gminy Solec Kujawski.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

 



Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Adam Michalak, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Marzanna 

Szewczyk 

NIEOBECNI (5) 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Tomasz Pacek, Tadeusz Szczepański, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XXXVI/279/21 stanowi załącznik nr 11. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Solec Kujawski. 

 

M. Szalewska – Radca Prawny – przedstawiła ww. projekt uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli.  

D. Chojnacki – Wice Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie powołania 

Skarbnika Gminy Solec Kujawski.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Bąbka , Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Adam Michalak, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Marzanna 

Szewczyk. 

NIEOBECNI (5) 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Tomasz Pacek, Tadeusz Szczepański, Alicja Żaguń. 



 

Uchwała Nr XXXVI/280/21 stanowi załącznik nr 12. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty. 

C. Ball – Dyrektor WUM  – przedstawił ww. projekt uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli.  

D. Chojnacki – Wice Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Marzanna Szewczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Adam Michalak. 

NIEOBECNI (5) 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Tomasz Pacek, Tadeusz Szczepański, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XXXVI/281/21 stanowi załącznik nr 13. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia, określenia zasad ustalania i poboru oraz 

terminów płatności i wysokości stawek opłaty targowej. 

 

C. Ball – Dyrektor WUM  – przedstawił ww. projekt uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  



Radni nie wnieśli.  

D. Chojnacki – Wice Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia, 

określenia zasad ustalania i poboru oraz terminów płatności i wysokości stawek opłaty 

targowej.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Adam Michalak, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Marzanna 

Szewczyk. 

NIEOBECNI (5) 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Tomasz Pacek, Tadeusz Szczepański, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XXXVI/282/21 stanowi załącznik nr 14. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych na terenie Gminy Solec Kujawski na cele niezwiązane z potrzebami 

zarządzania drogami lub potrzebami ruchu drogowego. 

 

C. Ball – Dyrektor WUM  – przedstawił ww. projekt uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli.  

D. Chojnacki – Wice Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek 

opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na terenie Gminy Solec Kujawski na cele 

niezwiązane z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu drogowego.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 



Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Adam Michalak, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Marzanna 

Szewczyk. 

NIEOBECNI (5) 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Tomasz Pacek, Tadeusz Szczepański, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XXXVI/283/21 stanowi załącznik nr 15. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie nieodpłatnej 

służebności gruntowej. 

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza  – przedstawiła ww. projekt uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli.  

D. Chojnacki – Wice Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na ustanowienie nieodpłatnej służebności gruntowej. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Adam Michalak, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Marzanna 

Szewczyk. 

NIEOBECNI (5) 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Tomasz Pacek, Tadeusz Szczepański, Alicja Żaguń. 



 

Uchwała Nr XXXVI/284/21 stanowi załącznik nr 16. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Solcu Kujawskim. 

 

H. Stamm – Dyrektor MGOPS  – przedstawiła ww. projekt uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli.  

D. Chojnacki – Wice Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu 

Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Solcu Kujawskim.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Adam Michalak, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Marzanna 

Szewczyk. 

NIEOBECNI (5) 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Tomasz Pacek, Tadeusz Szczepański, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XXXVI/285/21 stanowi załącznik nr 17. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Solec Kujawski na rok 2021. 

 

I. Konaszewska – Zastępca Dyrektora MGOPS  – przedstawiła ww. projekt uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli.  



D. Chojnacki – Wice Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie zmiany Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Solec 

Kujawski na rok 2021.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Adam Michalak, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Marzanna 

Szewczyk. 

NIEOBECNI (5) 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Tomasz Pacek, Tadeusz Szczepański, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XXXVI/286/21 stanowi załącznik nr 18. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Solca 

Kujawskiego. 

 

Sz. Raczyński – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  – przedstawił ww. 

projekt uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli.  

 

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza – dodała, że w dniu wczorajszym z inicjatywy 

Burmistrza odbyło się spotkanie wspólnoty mieszkaniowej, w której zamieszkuje Skarżąca i 

ponownie przeanalizowano poruszane kwestie i jedyną możliwością było to, aby właściciele 

podjęli uchwałę o zmianie wysokości udziałów. Nie doszło jednak do podjęcia ww. uchwały 

dlatego sprawa jest nadal nie zakończona.    



D. Chojnacki – Wice Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na Burmistrza Solca Kujawskiego. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

  

Wyniki głosowania 

ZA : 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, Szymon 

Raczyński, Tomasz Rudny. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Adam Michalak, Marzanna Szewczyk. 

NIEOBECNI (5) 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Tomasz Pacek, Tadeusz Szczepański, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XXXVI/287/21 stanowi załącznik nr 19. 

19. Wolne głosy i wnioski. 

 

Radny Tomasz Rudny – zwrócił się do Radnych o zaangażowanie z zorganizowanie paczek 

świątecznych dla osób najbardziej potrzebujących z naszej Gminy.   

Radny Adam Michalak – złożył wnioski dot. poinformowania czy prawdą jest, że ostatni 

najemca pomieszczenia w Ośrodku Sportu i Rekreacji miał zadłużenie wobec Gminy, czy 

dotyczyło to mediów czy czynszu za wynajem, czy Dyrektor OSiR umarzał to zadłużenie, 

jeśli tak to w jakiej kwocie, czy wysyłano monity do właściciela, jeśli nie to dlaczego. 

Opuszczone pomieszczenie nie zostało pozostawione w stanie jakim powinno być pierwotnie, 

czy w związku z tym został sporządzony protokół odbioru jeśli tak to kto go odebrał i kto 

poniesie koszty naprawy pozostawionych tam rzeczy.  

W. Lutowski – Dyrektor OSiR – w odpowiedzi na wniosek Radnego Adama Michalaka 

odpowiedział, że na zadane pytania odpowie na piśmie.   

Radny Adam Michalak – złożył wniosek dot. możliwości doświetlenia przejścia dla 

pieszych pomiędzy siłownią a nowymi blokami przy ul. Kujawskiej.   



Odpowiedzi udzieliła T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego informując, że w 

przyszłym roku Gmina planuje przygotowanie dokumentacji projektowej na wykonanie 

oświetlenia całej ul. Kujawskiej (na odcinku od bocznicy kolejowej do ul. Piłsudskiego). 

Pani Alina Kowalska – Skarbnik Gminy podziękowała Radzie Miejskiej za zaufanie.  

Pani Burmistrz podziękowała Radnym za wysoką ocenę jej pracy w postaci pensji. 

Z racji, że zostały już rozpatrzone uwagi dot. planu zagospodarowania przestrzennego, i 

zgodnie z procedurą zaplanowano posiedzenia Komisji Rady Miejskiej na 1.12.21 r. o godz. 

17.00 w Soleckim Centrum Kultury, to zaproponowała Radnym przesunięcie terminu sesji w 

sprawie planów z 3.12.21 r. na 7.12.21 r. Dodała, że w dniu dzisiejszym Radni otrzymają 

projektu uchwał w tej sprawie.  

M. Szalewska – Radca Prawny – dodała, że materiału na sesję jest bardzo dużo, są  to 

uwagi, ocena środowiskowa. Chcemy dać Radnym więcej czasu na zapoznanie się z całym 

materiałem, po to aby móc nad nimi procedować.   

Radni wyrazili zgodę. Zatem XXXVII sesja RM odbędzie się 7.12.21 r. o godz. 13.00.     

 

20. Zamknięcie sesji. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podziękował Radnym, gościom za przybycie i zamknął 

obrady sesji o godz. 14.06. 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

  

 

Przygotował(a): Katarzyna Ciudzińska 


